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Abstract (en)
A lubricant composition, in particular for the lubrication of transport belts in the food and beverages industry, contains at least one amine compound
of the general formula (I> R<1>-(NH-CH2-CH2-CH2)x-NH2 wherein x is a positive integer from 2 to 4 and R<1> is a linear or branched alkyl group
having 8 to 22 C atoms, which group can be monounsaturated or polyunsaturated, and may contain a diluent and/or auxiliaries or additives.

Abstract (de)
Schmiermittelzusammensetzung, insbesondere zum Schmieren von Transportbändern in der Nahrungs- und Getränkemittelindustrie, die mindestens
eine Aminverbindung der allgemeinen Formel (I) R¹-(NH-CH2-CH2-CH2)x-NH2, worin x eine positive ganze Zahl von 2 bis 4 ist, R¹ eine lineare oder
verzweigte Alkylgruppe mit 8 bis 22 C-Atomen ist, die einfach oder mehrfach ungesättigt sein kann und gegebenenfalls ein Verdünnungsmittel und/
oder Hilfsmittel bzw. Zusatzstoffe enthält.
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